
Ивица Дачић: Остајем при ставу да би странке владајуће коалиције требало да наступе на једној листи на предстојећим изборима
петак, 07 мај 2021 08:55

 Председник Социјалистичке партије Србије Ивица Дачић изјавио је да "остаје при ставу
да би странке владајуће коалиције требало да наступе на једној листи" на предстојећим
изборима.

  

„И не мислим то због изборног резултата, него сматрам да би све партије којима је
интерес земље на првом месту требало да стану на једну страну, посебно због све већих
притисака и изазова са којима се суочавају“, рекао је Дачић за Вечерње новости.

  

Како је додао, „наравно, коначну одлуку даће Вучић и Српска напредна странка као
највећа странка“.

  

„Каква год да буде одлука, ми смо за наставак сарадње која се показала као веома
успешна“, нагласио је Дачић.
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(Бета)
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